
Lloret de Mar aler ta que no es fan inspeccions per la

sobreocupaci� en habitacions d«hotels

L'Ajuntament conf irma que "des de Setmana Santa" no hi ha const�ncia de

revisions d'aquest tipus als establiments

Imatge del passeig de Lloret, on es concentren gran

par t dels hotels.
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No �s novetat que es produeixen casos de sobreocupaci� en les

habitacions d'hotels: el que signif ica que hi ha m�s llits dels que es

permeten legalment per cada cambra. Encara que s� �s sorprenent

que els par tits a l'oposici� de Lloret i el propi equip de govern

conf irmen que no es fan inspeccions des de la Direcci� de Turisme,

de la Generalitat, per revisar aquesta situaci� als diferents

establiments per allotjament en aquest municipi.

La queixa va sorgir per par t del grup Iniciativa per Catalunya Verds

de Lloret de Mar, que va anunciar que "des de mitjans de juliol, hem

informat reiteradament el govern de la ciutat de diversos casos de

sobreocupaci� en hotels de la nostra poblaci�". Segons ICV, "ja ha passat m�s d'un mes, des que vam fer aquest

comunicat i encara no hi ha hagut cap tipus d'inspecci� en els establiments que vam denunciar". Aix�, el par tit a

l'oposici� recriminava a l'equip de govern de Lloret, format per CiU i ERC, "si de veritat existeix un inter�s per

solucionar aquests problemes" o es tracta "d'una distracci�, per par t de l'Ajuntament, davant la inexist�ncia de

les inspeccions i la possibilitat de poder aplicar les sancions corresponents".

En aquesta mateixa l�nia, el regidor de Turisme de Lloret de Mar, Jordi Orobitg, va recordar ahir que "la

compet�ncia d'inspecci� i, si �s necessari, imposar sancions �s de la Generalitat". A par t, Orobitg va aclarir que

"des de l'equip de govern hem fet arribar a la Direcci� de Turisme un llistat d'hotels perqu� es revisin". D'aquesta

manera, el regidor va voler "donar la ra�" al grup local d'ICV, encara que va destacar que "no �s voluntat de

l'Ajuntament de Lloret, que no es facin inspeccions".

Jordi Orobitg va assenyalar que "es van fer inspeccions als hotels de Lloret, pels casos de sobreocupaci�, durant

la passada Setmana Santa". I segons Orobitg, des de llavors "no hi ha const�ncia, de cap altra revisi� d'aquest

tipus, als establiments dedicats a l'allotjament en el municipi". A m�s, el regidor de Turisme va explicar que per

Setmana Santa, quan es van produir les inspeccions en els hotels de Lloret de Mar per sobreocupaci�, "els

empresaris van posar el crit al cel, adver tint que aquesta problem�tica, en concret, no �s end�mica de la ciutat".

Evitar situacions d'aldarulls

ICV de Lloret va recordar que "arran dels incidents de fa just un any, hi va haver una coincid�ncia un�nime en

indicar la sobreocupaci� d'habitacions d'hotels com una de les causes" dels aldarulls de l'estiu passat. Aix�, el

regidor de Turisme va compar tir l'opini� aclarint que "nosaltres ja vam elaborar un llistat amb tots els hotels que

vam detectar en els que es produ�a aquesta situaci�". Per Jordi Orobitg, la sobreocupaci� en les habitacions, "�s

una de les q�estions que hem d'aclarir ja", tot i que va destacar que "fem tot el que hem de fer".

Font del document:

http://www.diaridegirona.cat/comarques/2012/08/22/lloret-mar-aler ta-que-no-inspeccions-sobreocupacio-habitacions-dh

otels/578082.html?utm_source=rss


